
Protokół Nr 3/10 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa odbytego w dniu 

23 kwietnia 2010 r. w godzinach 14
00

-15
35

 w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

 

Radny Czesław Sobczyk powitał zebranych radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu - Wójta Gminy, Sekretarz oraz Skarbnika Gminy  i 

przedstawił poniższy porządek posiedzenia: 

 

1.  Omówienie programu współpracy Urzędu Gminy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego. 

2.  Ocena wykonania budżetu gminy za 2009 rok 

3.  Omówienie zagadnień pod obrad sesji. 

4.  Sprawy różne.  

 

Ad. 1. Informację z realizacji programu przedstawiła pani Anna Duraj Sekretarz 

Gminy-pisemna informacja w załączeniu do protokołu. Dodała, że głównie 

realizowane są zadania dotyczące sportu. 

- radny Świąder zapytał co by było gdyby wystąpiły inne stowarzyszenia. 

- pani Sekretarz oznajmiła, że każde stowarzyszenie, które wystąpiłoby o 

dofinansowanie działalności to by pomoc otrzymało. Obecnie wystąpiło 

OSP Brudzewice z wnioskiem o dotacje na wykup działki pod budynkiem 

OSP. 

- radny Sobczyk zapytał czy występowali jako straż 

- Wójt oznajmił, że występowała straż, ponieważ wykupowi podlegały 

działki położone pod budynkiem OSP. 

Podjęto dyskusję związaną z przedstawionym problemem działalności 

organizacji pozarządowych.  

- radny Sobczyk pytał również czy orkiestra przyklasztorna występowała o 

środki. 

- Wójt oznajmił, że orkiestra nie zawiązała stowarzyszenia. 

Ad. 2. Omówienia informacji z wykonania budżetu dokonała pani Jadwiga 

Koska Skarbnik Gminy – pisemna informacja w załączeniu do protokołu. 

- radny Lipski zapytał czy straż żądała 16 zł za godzinę akcji. 

Podjęto dyskusje związaną z oceną wykonania budżetu, działalnością straży 

gminnych oraz kosztami funkcjonowania. Ponadto omawiano kwestie związane 

z powstałą nadwyżką budżetową. 

O godzinie 1430 na posiedzenie komisji przybył Przewodniczący Rady Gminy. 

Ad. 3. Projekt uchwały dotyczący zmian w budżecie przedstawiła pani Skarbnik 

Gminy. Poinformowała, że deficyt zmniejszył się do kwoty 3905899 zł.  

Dodatkowych wyjaśnień udzielał Wójt, który ponadto przedstawił wnioski od 

OSP o dofinansowanie zakupu sprzętu ppoż. jakie ostatnio wpłynęły. Ponadto 



1,7 mln pochodzi z urzędu marszałkowskiego i jest przeznaczone na 

termomodernizację budynku ZSS. 

- radny Sobczyk zapytał czy przewidziano dofinansowanie zawodów 

powiatowych OSP. 

- Wójt oznajmił, że przewidziano 2 tys. na catering dla gości zaproszonych 

a środki pochodzą z PPOW.  

Radni podjęli dyskusję związaną z kosztami organizacji powiatowego święta 

strażackiego. Wójt oznajmił, że zrezygnował z planowanych remontów budynku 

urzędu. Dodał, że pan Wojciechowski z Bukowca złożył wymówienie dotyczące 

punktu skupu. Planuje się remont pokrycia dachowego budynku skupu. 

Zapoznał ponadto z przebiegiem przetargu na oczyszczalnię ścieków. Dodał, że 

przetarg został unieważniony ze względu na kwotę, która była wyższa o 600 tys. 

od zabezpieczonej. 

- radny Sobczyk zapytał o organizację święta hubalowego. 

- Wójt oznajmił, że uroczystości przeniesiono na 29 i 30 maja, organizacje 

harcerskie organizują uroczystości teraz. 

- Przewodniczący Rady poinformował, że przy obelisku na Bielawach będą 

obecnie uroczystości. Ponadto Nadleśnictwo wykonało 4 nowe wiaty na 

parkingach zlokalizowanych w lesie. 

Radni podjęli dyskusję związaną z organizacją uroczystości hu balowych. Po 

zakończeniu dyskusji radny Sobczyk Przewodniczący Komisji Budżetowo-

Gospodarczej i Rolnictwa o godzinie 15
35

 podziękował radnym za udział i 

zamknął posiedzenie komisji. 

 

              Przewodniczący Komisji 

 Protokołował 

   Czesław Sobczyk 

Bolesław Kośka 

 


